

www.tdk-electronics.tdk.com

TDK (Shanghai) Investment Ltd. TDK (Shanghai) Electronics Ltd.

Room 3305 & 3203, Shanghai International Trade Centre No. 2201 Yan An Road West, Shanghai 200336 PR China

** +86 (21) 2219-1500 Fax +86 (21) 2219-1599

东电化爱普科斯(上海)投资有限公司东电化爱普科斯(上海)电子有限公司

上海市延安西路2201号 国贸中心3305室/3203室

邮编:200336 中华人民共和国

** +86 (21) 2219-1500 传真 +86 (21) 2219-1599

Published by TDK Electronics GC Corporate Communications

Welcome to



The Sales Office in Shanghai

上海销售办事处

Our sales and marketing office in Shanghai is located at Yan An Road West, the downtown of the biggest city in China. It is located in Hongqiao Development Area and closed to Hongqiao Airport.

我们公司位于上海虹桥 开发区,延安西路,靠近 虹桥路。离虹桥机场仅6 公里的直线距离。





How to Get There

如何到达我们办事处

By plane

There are two Airports in Shanghai. If you arrive at Shanghai International Pudong Airport, you can take Maglev to Long Yang Road, transfer to Lou Shan Guan Road Station by Metro Line 2 and then walk for about 20 minutes to our office.

If you arrive at Shanghai Hongqiao Airport T2, you can take Metro Line 2 to Lou Shan Guan Road Station and then walk for about 20 minutes to our office.

By train

On arrival at either Shanghai Railway Station or Shanghai South Railway Station, you can take Metro Line 3 to Yan An Xi Station directly, then you can either walk for about 25 minutes or take a taxi for about 7 minutes to get to our office building.





乘坐飞机

上海有两个机场。如果从浦东国际机场降落,可以乘坐高速磁悬浮列车到龙阳路地铁站,转乘地铁2号线到娄山关路站下车,然后步行约20分即可到达公司。如果从虹桥机场降落,可以搭乘地铁2号线到娄山关路站,然后步行约20分钟后即可到达公司。

乘坐火车

到达上海新客站或上海南站后,可乘坐地铁3号线到延安西路站下车,然后步行约25分钟,搭乘出租车约7分钟,即可抵达公司。